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Osoba Prawna 

Szulc-Efekt sp. z o. o. 
Prezes Zarządu: Adam Szulc 

ul. Poligonowa 1 
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e-mail: elektronizacja-zamowien@samorzad.pl 
 

  
Gmina Skąpe w odpowiedzi na Państwa wniosek z dnia 07.11.2018 r. oraz na mocy art. 63 Konstytucji 
RP w ramach przepisów art 2 pkt 1, 2 i 3 Ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U.2014.1195 z 
dnia 2014.09.05) w związku z art. 241 Kodeksu postępowania administracyjnego (wnioski 
optymalizujące funkcjonowanie administracji publicznej), odpowiada w zakresie zadanych pytań: 
 
PYTANIE 1 
II - Petycja Odrębna: 
§ 2.1) Na mocy art. 63 Konstytucji RP w ramach przepisów art 2 pkt 1, 2 i 3 Ustawy z dnia 11 lipca 2014 
r. o petycjach (Dz.U.2014.1195 z dnia 2014.09.05) w związku z art. 241 Kodeksu postępowania 
administracyjnego (wnioski optymalizujące funkcjonowanie administracji publicznej), wnosimy petycję 
do Kierownika JST o próbę dokonania analizy - możliwości wdrożenia w Urzędzie procedur 
związanych z pełnym używaniem środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o 
udzielenie zamówienia -  w formie o której mowa w art. 10a Ustawy Prawo zamówień 
publicznych.  
Oczywiście wnioskodawca jest świadomy przesunięcia vacatio legis - do 2020 r. i obowiązywania już 
przedmiotowych przepisów w zakresie zamówień przekraczających progi unijne.  
  
ODPOWIEDŹ 1 
Gmina Skąpe przeanalizowała możliwości wdrożenia procedur związanych z używaniem środków 
komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówienia publicznego, w formie o której 
mowa w art. 10a Ustawy Prawo zamówień publicznych. Ustalono, iż wprowadzimy system pełnej 
elektronizacji dopiero w momencie jej pełnego obowiązywania. W chwili obecnej system jest jeszcze 
nierozpowszechniony wśród Wykonawców, może ulegać modyfikacjom ze względu na uwarunkowania 
techniczne. Jednocześnie w zakresie przeprowadzenia procedury tzw. unijnej będziemy korzystać, o ile 
zaistnieje konieczność, z obecnie dostępnych rozwiązań. 
 
PYTANIE 2 
§ 2.2) Na bazie dokonanej analizy wnosimy o krótkie, kilkuzdaniowe podsumowanie w odpowiedzi na 
niniejszą petycję - mocnych i słabych stron ewentualnego wdrożenia procedur pełnego 
użytkowania środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówienia. 
Oczywiście w odniesieniu do obecnie panującego w Jednostce stanu faktycznego.   
  
ODPOWIEDŹ 2 
 
Mocne strony:  
- szybkość postępowania, 
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- transparentność, 
- zmniejszenie ilości drukowanych dokumentów i nadmiernej biurokracji, 
- dbałość o środowisko przez zminimalizowanie zużycia papieru,  
- większość elementów postępowania będzie można przeprowadzić sprzed monitora – komputera; 
  
Słaba strona:  
- długotrwały proces przygotowania pracownika do korzystania z systemu; 
- duży koszt zakupu indywidualnego systemu oraz jego utrzymanie; 
- brak unifikacji oprogramowania; 
- częste awarie łączy internetowych – zerwane połączenia; 
- wielorodny sprzęt komputerowy i różne oprogramowanie zarówno u Zamawiających jaki i 
Wykonawców; 
- brak doprecyzowania przepisów ustawy Pzp do systemu elektronizacji zamówień publicznych, 
- brak rozpowszechnienia procedury i dostosowania narzędzi u Wykonawców, 
- brak kompatybilności oprogramowania z istniejącym systemem publikacji ogłoszeń w BZP, 
- brak uregulowań ustawowych w zakresie kontroli postępowań elektronicznych i dokumentowania  
  postępowania. 
  

 Z up. Wójta Gm. Skąpe 
          /-/Alicja Hoppen-Anyszko 

 
  
Otrzymują: 

1. Adresat (elektronizacja-zamowien@samorzad.pl ) 
2. a/a 

 Załączniki: Skan odpowiedzi na petycję. 
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